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1. Meddelelser fra koordinator og studiesekretær 

• Studiesekretæren har forespurgt oftere rengøring af brikse og pudebetræk. Sagen er påbegyndt hos 
Building Support. 

• Fredagsbar er opstartet ved siden af kantinen. 
• Studieadministrationen er enige om ikke at forespørge et bordtennisbord, da bygningen er meget 

åben, og det kan forårsage for store støjgener. 
 
Opfølgning: 
Studerende forespørger et udendørs bordtennisbord. Studiesekretæren går videre med det. 
 

2. Generelt om semestret 

Arbejdsbelastning var stor tidligt på semestret. Det kan afhjælpes fremover ved at fordele kursusmodulet 
Statistisk analyse og design af forsøg over mere af semestret. 
 

3. Feedback og dialog om modulerne med udgangspunkt i semesterbeskrivelsen 

• Statistisk analyse og design af forsøg: 
Modulet er færdiggjort, bortset fra en spørgetime. De studerende mente, at det ville have været rart 
stadig at have haft undervisning nu, hvor projektet har givet de studerende en del data at arbejde 
med. 
 
De studerende er generelt stadig glade for modulet. 
 

• Individualiseret træning og patientspecifikke effektmål: 
De studerendes generelle feedback var følgende: 
 
Noget af det senere stof på modulet har virket mere relevant end noget af det tidligere stof, som 
allerede var kendt for de studerende. 
 
Det har været godt at have mange undervisere med forskellige perspektiver. Dog havde det den 
ulempe, at underviserne nogle gange overlappede hinanden. Modulansvarlige vil næste år forsøge 
med at reducere antal undervisere til tre. 
 
Der var rigtig god tid til nogle emner, men ikke så god tid til andre emner. 
 
Det ville have været rart at vente med patient-cases til senere og få målsætninger lidt tidligere. 
Dermed vil målsætningerne kunne lægge til grund for noget af det, der arbejdes med senere. 
 
Nogle gange kan faget blive meget teoretisk. Kurset har været på sit bedste, når det har koblet teori 
og praksis godt. En studerende kommenterede, at det var rart når underviserne kunne trække på 
egen praksiserfaring. 
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Modulansvarlige afholder en spørgetime, hvor han vil forsøge af afklare de studerendes tvivl om 
eksamen. 
 

• Muskuloskeletal vurdering og behandling i praksis – ryg og nakke: 
Modulet er færdiggjort. De studerende har generelt oplevet, at kurset virker komprimeret. Der ønskes 
flere timer til kurset. 
 
Studerende forespurgte forklaringsmodeller. Modulansvarlige påpegede, at studerende skal bruge 
den viden og feedback, de har fået på både 1. semester og 2. semester, inkl. den de har fået på 
journaler og caserapporter, hvor fokus har været på netop dette. Studerende oplever, at de kommer 
lidt til kort uden en genopfriskning af forklaringsmodellerne. 
 
Nogle studerende forespurgte også mere undervisning i behandlingsdelen. 
 
Modulansvarlige kommenterede, at det eneste, der muligvis kan gøres for at få flere timer til kurset, 
er at flytte ECTS fra projektmodulet til kursusmodulet i en ændring af studieordningen. 
Studieordningsændringer tager tid – der arbejdes videre med denne mulighed. 
 

4. Projektstatus 

De studerende udtrykte stor tilfredshed med det set-up, kommunen har lavet for dem. 

En studerende kommenterede, at det at få vejledning i forhold til hver patient fra nogen, der har 
praksiserfaring, har været det bedste på semestret. 

Studerende gør særligt opmærksom på, at det har været uheldigt, at en vejleder er ophørt under semestret. 
Det var rart, da der var to sæt øjne på. 
 

5. Evaluering af det fysiske og sociale studiemiljø 

Studerende oplever, at det er forstyrrende med rengøringsmaskinen, som piber meget. 

Bordene i seminarrum ønskes vendt om, sådan at studerende ikke skal dreje hovedet så meget, når de følger 
med i klasseundervisning, som er det, de har mest af. 

Nogle stole har en fejl – de falder ned igen med det samme, når man hæver dem. Studerende blev henvist til 
at sætte dem ind til siden og skrive til Building Support. 

Generelt har studerende det godt på semestret. 
 

6. Eventuelt 

Intet. 


